## 天保民學校

## 通告 (二零二四至二零二五年度六月份)

(一)籌備多時的55周年校慶才藝匯演已於5月24日假拔萃男書院舉行。當日 由學生、教職員、家長及嘉賓擔綱演出了接近20個表演項目,得到在場觀 眾擊節讚賞。在座來賓一方面欣賞到學生的才華,同時也看到學校教職員 的努力,大家一同將榮耀歸給父神。

在此,再一次感謝各位家長的支持,無論是當日有份參與演出,或是購票到場支持,又或是在背後默默支持我們的每一位家長,我們願意在此致以衷心的感謝。

- (二)6月4日(星期三)為教職員發展日,學生毋須上學,祈為留意。
- (三)6月7日(星期六)為家長日,詳情請參閱有關通告。
- (四)本年度之畢業典禮定於 6 月 20 日(星期五)9 時 30 分假本校學校禮堂舉行, 請已報名參與之畢業生家長及親友於上午 9 時 10 分前抵校,以便安排入 座。典禮約於 10 時 30 分結束。
- (五)為預防流行性感冒等疾病在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上學前量 度體溫,並於手冊內之學生體溫記錄表作記錄,以便檢查。
- (六)6月份應交費用,將於6月30日,經自動轉帳收取,祈為留意。

此致 貴家長			
	<u></u>	天保民。 學校米	天保民學校謹啟 二五年五月三十日
	通告(二零二四至二零二五年	手度六月份)—回	<u>條</u>

本人已閱.	組學生_	带回五	月三十	日之通告	0

此致 天保民學校

家長簽	多署	:			
H	期	:	二零二五年	月	H

## Mary Rose School 2024-2025

To: All parents

Date: 30th May, 2025

Signature of parent:

## Monthly Circular (June)

1. The Mary Rose School 55<sup>th</sup> School Anniversary Variety Show was held on 24 May, 2025 at the DBS Yip Kit Chuen Concert Hall with great success. Over 20 shows were performed by our students, staff and parents, and had won great applause from the audiences. Not only could our students' talent be shown to the public, but also we could see the effort our staff contributed. May all the glory be to our Lord.

May we also use this opportunity to give thanks to all your support: to parents who participated in the performances, to those who came to the Variety Show in person, or to those who offered their support from behind the scenes.....we would like to express our deepest gratitude to all of you once again.

- 2. Staff Development Day would be held on 4 June, 2025 (Wednesday), students do not have to go to school on that day.
- 3. Parents Day for the 2<sup>nd</sup> semester would be held on 7 June, 2025 (Saturday), please refer to relevant notice for details.
- 4. The Graduation Ceremony (2024/2025) would be held on 20 June, 2025 (Friday) at 9:30 a.m. at the School Hall of Mary Rose School. Parents who have registered to join the Ceremony should arrive school by 9:10 a.m. on that day for the convenience of seating arrangement. The Ceremony would end at around 10:30 a.m.
- 5. To prevent the spread of diseases such as influenza in school, parents / guardians should record the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.

6. Fees for June, 2025 will be charged via Autopay on 30 June, 2025.
Mary Rose School 2024-2025  Monthly Circular (June) Reply Slip
I, parents of(), have read and comprehended all the content and details stated in the <b>Monthly Circular (June)</b> .
The fees and payment for June, 2025 can be charged via my Autopay account on 30 June, 2025.